
Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 
 
 
 
 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. március 13-án, szerdán 18.00 
órakor megtartott testületi ülésén.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
28/2013. (III.13.) számú határozat: 2012. évi rendőrségi beszámoló elfogadása. 
29/2013. (III.13.) számú határozat: Veresegyházi Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ 2012.  

     évi beszámolójának elfogadása. 
30/2013. (III.13.) számú határozat: 2012. évi gyámhatósági beszámoló elfogadása. 
31/2013. (III.13.) számú határozat: 2012. évi szociális beszámoló elfogadása. 
32/2013. (III.13.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása a Vácrátót, 074/11 hrsz-ú  

     földhasználati szerződés aláírására (1 éves időtartamra). 
33/2013. (III.13.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú  

     földhasználati szerződés aláírására (1 éves időtartamra). 
34/2013. (III.13.) számú határozat: Polgármester felhatalmazása a Vácrátót, 057/13 hrsz-ú  

     földhasználati szerződés aláírására ( 5 éves időtartamra). 
35/2013. (III.13.) számú határozat: Zöld Híd Kft. komplex közszolgálgatásra benyújtott ajánlatának  
            elutasítása. 
36/2013. (III.13.) számú határozat: Medicopter Alapítvány támogatás iránti kérelmének elhalasztása a  

     költségvetési év végéig. 
 
 
 
           

          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 2

Vácrátót Község Önkormányzat 
Képviselő-testülte 
 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2013. március 13-án, szerdán 18.00 
órakor megtartott testületi ülésén.  
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal, Tanácsterem  
  2163 Vácrátót, Petőfi tér 3. 
 
Jelen vannak:  Garamszegi Géza  polgármester 
   Papp István   alpolgármester 
   Csonka Ferencné  képviselő 

Horváth Mátyás  képviselő 
   Monori Szilárd   képviselő 
    

Matyó Anikó   aljegyző 
 
Igazoltan távol van: Bolvári Attila   képviselő 

Wildmann Erika  képviselő 
 

Aljegyzőkönyv-vezető:     Mikes Nóra   igazgatási előadó 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a Képviselő-testület 
5 tagja jelen van a Képviselő-testület határozatképes. Felkérte Horváth Mátyás képviselőt a 
aljegyzőkönyv hitelesítésre, majd ismertette a napirendi pontot. Elmondta, hogy az Egyebek napirendi 
pontban szeretné, ha tárgyalná a testület a KSE támogatásának kérdését, amire meghívta az elnökség 
két tagját is. 
 
Horváth Mátyás képviselő jelezte, hogy az Egyebekben szeretne szólni. 
 
A Képviselő-testület a aljegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 4 igen és 1 „nem szavazott 
érintettség miatt” elfogadta.  
 
A Képviselő-testület a módosított napirendi pontokra tett javaslatot egyhangú 5 igen szavazottal 
elfogadta. 
 
A Képviselő-testületi ülésről, lakossági részről, videofelvétel készül. 
 
Napirendi pontok: 
 
1./ A Váci Rendőrkapitányság  tájékoztatója a térség és kiemelten községünk közbiztonsági  
     helyzetéről. 
2./ Gyermekvédelmi és gyámügyi beszámoló a 2012. évről. 
3./ Az Önkormányzat 2012. évi szociális beszámolója. 
4./ Földhasználati szerződés tervezetek véleményezése (Vácrátót, 074/11, 1100/4 és 057/13 hrsz) 
5./ Zöld Híd Kft. megkeresésének ismertetése komplex közszolgáltatáshoz történő csatlakozás  
    ügyében (2014. január 1. napjától). 
6./ Egyebek. 
 - Vácrátóti KSE támogatásának megvitatása. 
 - Tájékoztatás a 2013. évi szemétszüretről. 
 - Vácrátóti KSE vezetőségének tájékoztatása és kérésének ismertetése. 
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1./ Napirend: 
 
Tárgya: A Váci Rendőrkapitányság tájékoztatója a térség és kiemelten községünk közbiztonsági  
helyzetéről 
 
Meghívott vendégek: dr. Nagy László a Váci Rendőrkapitányság vezetője 
           dr. Horváth Imre az Őrbottyáni Rendőrőrs megbízott őrsparancsnoka 
 
18.05 órakor Wildmann Erika képviselő megérkezett, így a Képviselő-testült létszáma 5 főről 6 főre 
emelkedett. 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a meghívott vendégeket. Ismételten eltelt 1 év, hiszen 
tavaly ilyenkor számolt be a rendőrség az elmúlt évi tevékenységéről. Megköszönte a körzeti 
megbízott kihelyezését a településre. A körzeti megbízottal, Molnár Józseffel meg vannak elégedve, 
rendszeresen megtartja az ügyeleteit, igényt tartanak a segítségére a lakosok. 
 
dr. Nagy László kapitányságvezető köszöntötte a képviselőket. Elmondta, hogy a beszámolójuk 
általánosságban készül el minden évben, a Vácrátótra vonatkozó adatokat szóban szeretné ismertetni. 
Az Őrbottyáni Rendőrőrs parancsnoka 2013. május 1. napjától dr. Horváth Imre r.alezredes úr lesz. 
Vácrátóton nincs kiemelt kriminalitás, az elmúlt évben csökkent a bűncselekmények száma. A tavalyi 
évben 6 betöréses lopás történt, melyből kettő gépjárműlopás volt. A lopások száma 2012. évben 22 
volt. Az őrbottyáni rendőrőrstől 5 település került el, így többet tudnak majd járőrözni a rendőrök a 
megmaradt 6 településen. Várhatóan 2013. június hónaptól indul be az új őrs Acsán, akikhez átkerült 
az 5 település, amit eddig az őrbottyáni őrs látott el. Az őrbottyáni őrs létszáma maradt. Jó a kapcsolat 
az Önkormányzat és a rendőrőrs között, segítőkész mindkét fél egymás iránt. Megköszönte a körzeti 
megbízotti iroda nyitásának lehetőségét. Kérte a képviselőket, hogy fogadják el a 2012. évi rendőrségi 
beszámolót.  
 
dr. Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs mb. parancsnoka köszöntötte a képviselőket és a 
jelenlévőket. Az őrbottyáni rendőrőrsnél 4 körzeti megbízott van, melyből az egyik Vácrátóton teljesít 
szolgálatot és helyben is lakik. Vácrátóton 2012. évben 89, 2011. évben 64 bűncselekmény történt. A 
Szentistván Parkfalu területéről folyamatosan történnek kábellopások. Örömteli dolog, hogy 2013. 
március 18. napjától elkezdik felújítani a 2104. jelű országos közutat.  
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a térfigyelő kamerarendszer 
kiépítésére benyújtott pályázat elutasításra került forráshiány miatt. 2013. március 18. napján valóban 
munkaterület átadás lesz a 2104. jelű országos közút felújítása kapcsán, de az előkészületek és 
egyeztetések már jóval korábban megkezdődtek. Kérte a kapitányságvezető urat, hogy amennyiben 
elkészül az új út, akkor többször jöjjenek ki tarafipaxozni a gyorshajtások megakadályozása miatt.  
 
dr. Nagy László kapitányságvezető megjegyezte, hogy nagyon balesetveszélyes az is, hogy az autósok 
a szemközti sávban autóznak és csak az utolsó pillanatban mennek át a saját sávjukba.  
 
Csonka Ferencné képviselő örült annak, hogy 9,4 %-kal nőtt a rendőrség létszáma annak ellenére, 
hogy nem kapott plusz létszámot az Őrbottyáni rendőrőrs. Megkérdezte, hogy a vácrátóti iskolában is 
szoktak-e előadást tartania gyermekek körében? 
 
dr. Nagy Ferenc kapitányságvezető hozzátette, hogy az őrbottyáni rendőrőrs létszáma valóban nem 
nőtt, de csökkent az ellátandó települések száma, így már az is nagy eredmény, hogy nem vettek vissza 
a létszámból. 
 
dr. Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs mb. parancsnoka közölte, hogy legutóbb Váchartyánban 
tartott előadást a gyerekeknek tanári meghívásra. Vácrátóton ezidáig nem jelentkezett, de ha hívják őt, 
szívesen eljön. 
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Horváth Mátyás képviselő megköszönte a rendőrség eddig segítségét, amit a szüreti felvonulás 
alkalmával nyújtottak. Idén is lesz szüreti felvonulás, ahol szintén számítanak a rendőri jelenlétre. 
Megkérdezte, hogy a quadosokkal lehet-e valamit kezdeni, mivel elég gyorsan közlekednek az 
utcákban. 
 
dr. Nagy László kapitányságvezető közölte, hogy a quadosok nem minden esetben érhetők utol, hiszen 
olyan helyeken is tudnak közlekedni, ahol a szolgálati járművek közlekedni nem tudnak már a 
terepviszonyok és helyszűke miatt. Az Ipoly Erdő Zrt-vel korábban már felvették a kapcsolatot, hátha 
együtt hatásosabban fel tudnak lépni a quadosokkal szemben. Óriási nagy a terület is, ezért nem 
egyszerű őket utolérni, ez egy örök probléma. Az állampolgároknak kellene eljutni odáig, hogy 
normálisan, a rendeltetésnek megfelelően használják ezeket a járműveket. Javasolta, hogy Molnár 
József körzeti megbízottnak említsék meg ezt a problémát és együtt próbáljanak meg valami 
megoldást keresni. 
 
dr Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs parancsnoka szerint a motoros rendőrök hatékonyabbak 
lehetnek a quadosokkal szemben, ezért érdemes lenne Vácra beszólni, ha ilyen problémát észlelnek. 
 
Horváth Mátyás képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy szemétszüretet tervez a település. A 
Csörögnél található bekötő út tele van szeméttel és felvetődött az a kérdés, hogy le lehet-e zárni azt a 
bekötőutat.  
 
Garamszegi Géza polgármester hozzátette, hogy véleménye szerint az egy közút és az a KRESZ 
szerint nem zárható le. Valóban így van? 
 
dr. Nagy László kapitányságvezető kijelentette, hogy ha közútról van szó, akkor tényleg nem lehet azt 
lezárni, ugyanis az átjárást biztosítani kell. A szemétlerakás országos probléma, ebben az esetben is az 
állampolgárok fejében kellene elsősorban rendet tenni és eljutni odáig, hogy nem szabad kitenni a 
szemetet az utak és erdők szélére.  
 
dr. Horváth Imre az őrbőottyáni rendőrőrs parancsnoka javasolta, hogy aki szemetelőt lát, az 
mindenképpen írja fel az autó rendszámát, mivel így könnyebben beazonosítható a szabálysértő. 
 
Garamszegi Géza polgármester megjegyezte, hogy egyre több a besurranó tolvaj is, ezek ellen is tenni 
kellene valamit. 
 
dr. Nagy László kapitányságvezető javasolta, hogy a helyi újságban hívják fel az idősek figyelmét, 
hogy idegeneknek ne nyissanak ajtót és ne álljanak senkivel se szóba.  
 
Papp István alpolgármester megköszönte, hogy a kapitányságvezető úr megtartotta az ígéretét és a váci 
kórháznál jól látható módon helyezték ki a megállni és várakozni tilos táblát.  
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy az önkormányzat hozhat-e olyan rendeletet, 
melyben a parkolást szabályozza, vagy a tilosban parkolókat bünteti a településen? 
 
dr. Nagy László kapitányságvezető közölte, hogy elvileg vásárolhatnak trafipaxot is az 
Önkormányzatok és együtt a rendőrséggel használhatják is, de ilyenre még nincs példa 
Magyarországon. Az Önkormányzatok továbbá hozhatnak olyan rendeletet is, mellyel a parkolást 
szabályozzák és a szabálytalankodókat büntethetik is ha biztosítják az ezzel kapcsolatos feltételeket és 
előírásokat. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további hozzászólás nem volt, 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 28/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Váci Rendőrkapitányság 2012. évi működéséről 
készített beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
   Határidő: azonnal  Felelős: polgármester 
 
dr. Nagy László váci rendőrkapitány és dr. Horváth Imre az őrbottyáni rendőrőrs mb. parancsnoka 
elhagyta a termet. 
 
2./ Napirend: 
 
Tárgya: Gyermekvédelmi és gyámügyi beszámoló a 2012. évről. 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Szociális Bizottság részletesen megtárgyalta a 
beszámolót. A bizottsági ülésen itt volt az Esély Szociális Alapellátási Központ képviselője is, aki a 
felmerült kérdésekre választ adott. A központ szakmailag nagyon jól végzi a munkáját, teljes 
mértékben meg van elégedve.  
 
Wildmann Erika képviselő megerősítette a polgármester úr által elmondottakat. A bizottság 
elfogadásra javasolta a testületnek mind az Esély Szociális Alapellátási Központ által készített 
beszámolót, mind pedig az önkormányzat gyámügyi beszámolóját. 
 
Matyó Anikó aljegyző tájékoztatásként elmondta, hogy a gyámügyi hatáskör 2013. január 1. napjától 
átkerült a Járási Hivatalhoz, így már ők járnak el ezekben az ügyekben. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további javaslat és kérdés nem 
volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2013. (III. 13.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a gyermekvédelmi tevékenység 2012. évi 
tapasztalatairól szóló a Veresegyházi Kistérség Esély Szociális Alapellátási Központ álalt készített 
beszámolót megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  
 

Határidő: azonnal, legközelebbi beszámoló 2014. március  Felelős: jegyző 
 

Matyó Anikó aljegyző elmondta, hogy a hivatal gyermekvédelmi és gyámügyi beszámolója is ehhez a 
napirendi ponthoz tartozik, melyet szintén részleteiben megtárgyalt a Szociális Bizottság. A napokban 
volt az éves jelzőrendszeres értekezlet.   
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban további javaslat és kérdés nem 
volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének  30/2013. (III. 13.) számú határozata: 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012. évről szóló gyámhatósági beszámolót 
megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja.  

 
Határidő: azonnal, legközelebbi beszámoló 2014. március   Felelős: jegyző 
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3./ Napirend: 
 
Tárgya: Tárgya: Az Önkormányzat 2012. évi szociális beszámolója. 
 

Matyó Anikó aljegyző tájékoztatásként elmondta, hogy az Önkormányzat a tavalyi évben 3 millió Ft-
ot tett hozzá a szociális támogatásokhoz. Az alanyi alapú közgyógyellátási- és ápolási ügyek, az 
egészségügyi szolgáltatásra való jogosultsági kérelmek kerültek át 2013. január 1. napjától a Járási 
Hivatalhoz, a méltányossági kérelmek maradtak az Önkormányzat hatáskörében. A szociális 
étkeztetést Vácrátóton 2 fő veszi igénybe, ezzel kapcsolatban eddig minden évben kaptunk ellenőrzést.  
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy hiába vették el az alanyi ápolási díjat, ettől függetlenül 
a méltányos, ami itt maradt szintén sokba kerül az Önkormányzatnak. 
 
Wildmann Erika képviselő, aki egyben a Szociális Bizottság elnöke is elmondta, hogy a bizottság 
elfogadásra javasolta a 2012. évi szociális beszámolót.  
 
Garamszegi Géza polgármester mivel a napirendi ponttal kapcsolatban észrevétel és kérdés nem volt 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 31/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2012. évi szociális 
beszámolóját megismerte és azt a mellékletben foglaltak szerint elfogadja. 
 
     Határidő: azonnal, legközelebbi beszámoló 2014. március    Felelős: jegyző 
 
4./ Napirend: 
 
Tárgya: Földhasználati szerződés tervezetek véleményezése (Vácrátót, 074/11, 1100/4 és 057/13 
hrsz) 
 
Garamszegi Géza polgármester elmondta, hogy a Vácrátót, 074/11, 1100/4 és 057/13 hrsz-ú területek 
lettek meghirdetve a rendeletnek megfelelően hasznosításra. Mindegyik meghirdetett területre 
érkeztek be ajánlatok. A Vácrátót, 074/11 hrsz-ú területet eddig a Héder Kft. használta, mely a 
Hartyán patak mentén található. A földhasználatot a Héder Kft. a távlati tervei miatt kérte használatra, 
mivel tervezik, hogy geotermikus fűtést építenek ki a kertészetben. Kérte a képviselőket, hogy 
mondják el véleményüket. Mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 32/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátót, 074/11 hrsz-ú ingatlan hasznosítására 
benyújtott ajánlatát megismerte, azt elfogadja és felhatalmazza Garamszegi Géza polgármestert, hogy 
Héder Lajos Vácrátót, Arany J. u. 19. szám alatti lakossal határozott idejű földhasználati szerződést 
kössön a Vácrátót, 074/11 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában. 
 

Határidő: azonnal   Felelős: polgármester, jegyző 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú területet 
eddig Neisz Ferenc használata, aki ismételten ajánlatot nyújtott be a testülethez. Továbbra is szeretné 
használni és rendben tartani a területet, mely a Szentistván parkfalu mögött található.  
 
Mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
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Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 33/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú ingatlan hasznosítására 
benyújtott ajánlatot megismerte, azt elfogadja, és felhatalmazza Garamszegi Géza polgármestert, hogy 
Neisz Ferenc Vácrátót, Dózsa Gy. u. 21. szám alatti lakossal határozott idejű földhasználati szerződést 
kössön a Vácrátót, 1100/4 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában. 
 

Határidő: azonnal   Felelős: polgármester, jegyző 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a Vácrátót, 057/13 hrsz-ú ingatlanra a Stefa-Pack Zrt. 
nyújtott be ajánlatot 5 éves használatra. A terület „Gksz” besorolásban van a szerkezeti tervben.  
Mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 34/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Vácrátót, 057/13 hrsz-ú ingatlan 5 éves 
hasznosítására benyújtott ajánlatot megismerte, azt elfogadja, és felhatalmazza Garamszegi Géza 
polgármestert, hogy a Stefa-Pack Zrt. (képviselő: Suda László) 1148 Budapest, Fogarasi út 84/a. 
(levelezési cím: 2164 Váchartyán, Fő út 133.) 5 éves időtartamra határozott idejű földhasználati 
szerződést kössön a Vácrátót, 057/13 hrsz-ú ingatlan vonatkozásában. 
 

Határidő: azonnal   Felelős: polgármester, aljegyző 
 
5./ Napirend:  
 
Tárgya: Zöld Híd Kft. megkeresésének ismertetése komplex közszolgáltatáshoz történő 
csatlakozás ügyében (2014. január 1. napjától). 
 
Garamszegi Géza polgármester tájékoztatásként elmondta, hogy minden pillanatban változik a 
hulladékkezelés kérdése, melynek szenvedőalanyai a lakosok, ugyanis nagyon sokba kerül a 
szolgáltatás. A hulladékgazdálkodás gazdasági szempontból is fontos feladat. Vácrátót alapító tagja a 
Zöld Híd programnak valamint a Kerepes – Ökörtelek-völgyi lerakónak, mely nagyon modern és az 
EU előírásainak megfelelően valósult meg. A tagok létszáma mára már 109. Éves szinten 25 millió Ft 
mínusz keletkezik a lerakó szigorú működtetéséből kifolyólag, mely az egész program bedőléséhez 
vezethet, de reméli, hogy ez nem következik be. Vácrátóton jelenleg az ASA Kft. végzi a kommunális 
hulladék begyűjtését. A Zöld Híd ajánlata 120 l-es edényzetre 33.000,-Ft/év/ingatlan + ÁFA, míg az 
ASA bruttó 27.000,-Ft/év/ingatlan összegért viszi jelenleg a hulladékot. Tudomása szerint Sződ és 
Őrbottyán 2013. július 1. napjától a Zöld Híddal szállíttatja el a szemetet, pedig korábban ők is az 
ASA-val szállíttatták a hulladékot. 
 
Matyó Anikó aljegyző megjegyezte, hogy 2013. december 31. napjáig van szerződése az 
Önkormányzatnak az ASA Kft-vel. Lehetséges, hogy Őrbottyán község a Zöld Híd felé fennálló 
tartozás miatt döntött úgy, hogy velük szállíttatja el a hulladékot 2013. július 1. napjától, hátha így 
nem kell kifizetniük a bírságot mely abból adódott, hogy eddig nem a Kerepes – Ökörtelek – völgyi 
lerakóba helyezték el az összegyűjtött szemetet. Van olyan település, aki pl. 35 millió Ft-os bírsággal 
tartozik a Zöld Hídnak. Sajnos nem lehet tudni, hogy mikor dönt jól az Önkormányzat ebben a 
kérdésben, hiszen nem ismert a 2014. évi ár, így nagyon nehéz meghozni a döntést.  
 
Csonka Ferencné képviselő szerint a Zöld Híd most csak a szándéknyilatkozatot kér, ami nem kötelezi 
még az Önkormányzatot semmire.  
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Papp István alpolgármester javasolta, hogy addig, amíg nem tudják a 2014. évi árat, addig ne 
hozzanak döntést.  
 
Matyó Anikó aljegyző véleménye szerint sem lehet dönteni ár nélkül.  
 
Wildmann Erika képviselő szerint korai ebben a témában még dönteni, főleg, hogy nem ismerik az 
árakat. Ezeket a felvetéseket kellene megfogalmazni egy levélben és ezt közölni a Zöld Híd Kft.-vel. 
 
Papp István alpolgármester véleménye szerint kormányzati szinten várható döntés a hulladék 
kérdésben. Így lehet, hogy a későbbiekben egységesíteni fogják az árakat, ezért lehet, hogy érdemes 
lenne várni. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 35/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy nem kívánja a Zöld Híd Kft-vel 
komplex közszolgáltatási szerződést kötni 2014. január 1. napjától a kommunális hulladék 
elszállításával kapcsolatosan. 
 

Határidő: azonnal   Felelős: polgármester, aljegyző 
 
6./ Napirend: 
 
Tárgya: Egyebek. 
 
a./ Medicopter Alapítvány támogatás iránti kérelmének ismertetése. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette a kérelmet, melyben az alapítvány ismételten az 
Önkormányzat anyagi támogatását kéri. Az Önkormányzat már több alkalommal döntött az 
Alapítvány támogatásáról. Véleménye szerint azonban az ilyen Alapítványokat a Kormánynak kellene 
támogatnia, nem a kis önkormányzatoknak. Nem látott a költségvetési törvényben olyan támogatási 
formát, melyben az ilyen Alapítványokat támogatták volna.  
 
Matyó Anikó aljegyző javasolta, hogy majd a költségvetési év végén térjenek vissza az Alapítvány 
kérésére, mivel akkor már lehet látni, hogy lesz-e rá kerete az Önkormányzatnak vagy sem.  
 
Csonka Ferencné képviselő nem javasolta az Alapítvány támogatását, mivel erre az Önkormányzatnak 
most sincs és később sem lesz pénze. Nem lehet mindenkinek támogatás biztosítani, aki kérelemmel 
fordult az Önkormányzathoz. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel észrevétel és kérdés nem volt szavazásra bocsátotta a határozati 
javaslatot: 
 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen és 2 nem szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testületének 36/2013. (III. 13.) számú határozata: 
Vácrátót Község Önkormányzat Képviselő-testülete jelenleg nem javasolta anyagilag támogatni a 
Medicopter Alapítvány kérelmét. Javasolták azonban, hogy a költségvetési év végén vizsgálják meg az 
Önkormányzat anyagi helyzetét és térjenek vissza a kérelemre.  
 

Határidő: 2013. november  Felelős: polgármester, aljegyző 
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b./ Tájékoztatás a 2013. évi szemétszüretről. 
 
Horváth Mátyás képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy 2013. április 06-án (szombaton) lesz a 
szemétszüret. Kéri a polgármester úr segítségét abban, hogy az ASA hulladékátrakó állomásra 
szállíthassák be az összegyűjtött szemetet. Valamint kérte a hivatal férfi dolgozóinak segítségét is.  
 
Wildmann Erika képviselő közölte, hogy a művelődési ház szabad, így azt nyugodtan használhatják a 
szemétszüret napján. 
 
Garamszegi Géza polgármester felajánlott 10.000,-Ft-ot a szemétszüretre, amiből szeretné, ha virslit 
vásárolnának a résztvevőknek és megvendégelnék őket a munkák befejezése után. 
 
Horváth Mátyás képviselő megköszönte a felajánlást. Megjegyezte, hogy egy kicsit tart attól, hogy a 
csörögi bekötőútról eltakarított szemét nem lesz végleges, ugyanis folyamatosan leteszik ott a 
hulladékot. 
 
A Képviselő-testület a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
c./ Vácrátóti KSE vezetőségének tájékoztatása és kérésének ismertetése. 
 
19.30 órakor Jusztin Péter és Tóth János a Vácrátóti KSE vezetői megérkeztek. 
 
Garamszegi Géza polgármester köszöntötte a KSE vezetőségi tagjait. Ismertette az előzményeket a 
KSE támogatással kapcsolatban, mely szerint 2012. évben Azért nem kapott támogatást a KSE az 
Önkormányzattól, mert nem készítették el a könyvelésüket. A tavalyi évben a testület úgy döntött, 
hogy a KSE MLSZ felé fennálló tartozását kiegyenlíti, de ez anyagi forrás hiányában elmaradt. A KSE 
sikeresen pályázatott a TAO támogatásra, ami örömteli dolog. Az Önkormányzat az idei évben úgy 
döntött, hogy a működési kiadásait fizeti a KSE-nek, ha anyagi támogatást nem is tudnak biztosítani 
ezen felül.  
 
Tóth János KSE vezetőségi tag ismertette a környező települések támogatásainak összegét: 

- Kisnémedin 6 millió Ft támogatást kap a sport, hol 18 fős a csapat, melyből 1 fő a helyi; 
- Csomádon több millió Ft támogatást kap a sport, és 1 helyi focista van a csapatban; 
- Váchartyánban 1 millió Ft támogatást kap a sport, de ők egy osztállyal Vácrátót alatt vannak. 

A vácrátóti focisták közül van, aki már 4,5 éve focizik itt, ez becsülendő dolog. A focicsapat 
Vácrátóton 33 fő, melyből 22 fő helyi lakos. Tisztában van azzal, hogy sok pénz kell ahhoz, hogy 
eredményeket tudjon elérni a csapat. 
Elmondta, hogy ők a mai ülésre igazából a támogatás miatt jöttek el, szeretnék, ha az Önkormányzat a 
működési kiadások kifizetésén túl összeszedné a pénzt és azzal is támogatnák  a KSE-t. 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy ő olyat biztosan nem mondott, hogy összeszedi a pénzt. 
 
Tóth János kijelentette, hogy ő, amikor azt mondta, hogy összeszedi a pénzt arra gondolt, hogy a rezsit 
fizetik ki, nem pedig mást. 
 
Garamszegi Géza polgármester ismertette az előző pár évben nyújtott támogatások összegét:  

- 2010. évben a tárgyi feltételekhez adott az Önkormányzat 575.000,-Ft-os támogatást, ezen 
kívül volt átadott pénzeszköz is, mely 1.160.000,-Ft volt. Ezen kívül biztosítottak 
pályagondnokot is, akinek a bére és annak járulékai nem szerepelnek ezen a szakfeladaton. 
Van, aki úgy tudja, hogy a sport szakfeladatra van könyvelve.  Ezt a dolgot már a faluból 
hallotta vissza, ezért szerette volna ezt a félreértést tisztázni. 

- 2011. évben 545.000,-Ft volt a dologi kiadás, 1.160 eFt pedig az átadott pénzeszköz.  
A tornacsarnok 2013. január 1. napján is az Önkormányzat fenntartásában maradt, mivel az épület 
külön helyrajzi számon és címen szerepel. A tornacsarnok és a sportpálya a művelődési házhoz lett 
csatolva.  
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- 2012. évben 1.710.983,-Ft volt a dologi kiadás, míg az átadott pénzeszköz 38.100,-Ft volt. 
A sport- és szabadidőközpont rezsijét minden esetben az Önkormányzat fizeti, mely az előzőekben 
felsorolt összegekben szerepelt. 
- 2013. évben tudomása szerint a szomszédos településeken az alábbi támogatásban részesültek a 
KSE-k: 
- Őrbottyánban 2 millió Ft-ot kapott a csapat, melyen felül fizetik a pálya rezsi költségét is, de  
nem biztosítják részükre ingyenesen a tornacsarnokot, 
- Váchartyánban 800.000,-Ft támogatást kapott a sport és fizeti az önkormányzat a rezsik költségeket 
(minimális a rezsi), de nincs külön pályakarbantartó. 
- Sződön nincs átadott pénzeszköz, de a rezsi költséget és a karbantartás díját az önkormányzat fizeti. 
- Vácdukán 1,1 millió Ft az átadott pénzeszköz, ezen kívül az önkormányzat fizeti a rezsit, de nincs 
pályakarbantartás. 
A költségvetési törvény 3. számú melléklete vonatkozik a sport támogatásra, mely szerint csak akkor 
támogatható a sport, ha kimondottan utánpótlás nevelésről szól. A központi költségvetés ezen felül 
nem biztosít külön támogatási összeget erre a feladatra, ha az Önkormányzat támogatni akarja a 
sportot akkor azt saját erőből kell kigazdálkodnia. Valóban vállalta az Önkormányzat a tavalyi évben, 
hogy az MLSZ felé kifizetik a KSE 740.000,-Ft-os tartozását, azonban ezt pénzhiány miatt nem tudták 
teljesíteni. Ismertette a KSE-vel kapcsolatos korábbi problémákat, 1999-ben meg akarták szűntetni és 
csak nagy erőfeszítések árán tudták elérni, hogy megmaradjon. Az elmúlt 13 év alatt az Önkormányzat 
lehetőségeihez mérten minden évben támogatta a sportot. A sport- és szabadidőközpont épülete 2006. 
évben készült el, ami szintén örömteli dolog, ugyanis a szomszédos települések közül kevesen 
mondhatják el, hogy ilyen szép öltözővel rendelkeznek. A KSE az elmúlt években nagyon dicséretes 
eredményeket ért el, 3 x nyertek bajnokságot. Tisztában van azzal is, hogy a KSE vezetősége és a 
sportolók nem tudják, hogy mi lesz a sorsuk, mivel ha nem kapnak támogatást, akkor teljesen 
ellehetetlenülnek. 
 
Jusztin Péter a KSE elnöke megkérdezte, hogy idén kapnak-e az Önkormányzattól átadott 
pénzeszközt? 
 
Garamszegi Géza polgármester közölte, hogy a 2013. évi költségvetésbe nem szerepel átadott 
pénzeszköz a KSE részére. 
 
Csonka Ferencné képviselő tájékoztatásként elmondta, hogy 213 millió Ft-os az Önkormányzat 2013. 
évi költségvetése, melyhez az állam 75 millió Ft normatívát biztosít, a többi összeget az 
Önkormányzatnak kell előteremtenie. A költségvetés tárgyalásakor döntött a testület a Polgármesteri 
Hivatal létszámának csökkentéséről is, éppen azért, mert nem kap elegendő normatívát a 
finanszírozásra. Az Önkormányzatnak a saját bevételeiből kell a hiányt kipótolnia, melyekből csak a 
kötelezően ellátandó feladatokat tudják biztosítani. Átadott pénzeszközt ő a maga részéről biztosan 
nem fog tudni megállapítani a KSE részére az előzőekben elmondottak miatt. Ígéretet tenni a 
bizonytalanságra és a semmire szerinte felelőtlenség lenne. A semmiből nem tudnak teljesíteni, 
emellett pedig folyamatosan emelkedik a rezsi költség is. Az Önkormányzat azt tudja vállalni, hogy 
biztosítja a karbantartót és a gondnokot a pályára. Megkérdezte, hogy mit tesz a KSE annak 
érdekében, hogy bevételhez jusson? 
 
Tóth János KSE vezetőségi tagja megdöbbent azon, hogy 2012. évben a dologi kiadás 1,7 millió Ft 
volt, amit túlzottnak talál, mivel ebbe az összegbe a karbantartó bére még benne sincs. Sződligeten 
korábban ő működtette a WILKER pályát, melynek az éves rezsije 600.000,-Ft volt. Ha 300-400 eFt a 
pályagondnok bére egy év alatt, akkor ez szép összeg, de ha nem kap a KSE átadott pénzeszközt, 
akkor nem tudnak részt venni a bajnokságban sem. A felnőtt játékosok az útiköltséget eddig is 
maguknak fizették, de az ifi ezt már nem tudja bevállalni, ezért erre éves szinten 100-150 eFt-ot 
szoktak kifizetni. Nagyon magasnak találja az 1,7 millió Ft-os rezsi költséget, főleg azért, mert kb. 4 
hónap az, amíg használják a pályát és az öltöző. A pálya melletti zöld felületet nem a KSE használja, 
mégis az ő szakfeladatukra van könyvelve annak a résznek a karbantartása is. A pálya havonta 1-2 
alkalommal van csak leírva, ezért nem értik, hogy lehet ilyen magas a költség. Ezen kívül sokallja a 
villanyszámla összegét is, ugyanis energiatakarékos izzók vannak felszerelve, és hetente csak 
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maximum 6 órát veszik igénybe a pálya világítását. Beismerte, hogy az öltöző fűtése egy párszor nem 
volt visszavéve, de ez még nem indokolja a magas gázszámát. Lehetséges, hogy főkapcsolót kellene 
felszerelni az öltözőbe, ami kapcsolja a villanyt és a gázkazánt is, és így ha elhagyják az öltözőt akkor 
teljesen áramtalanítani tudnak mindent és így nem marad véletlenül rajta a termosztát. Ha kaphatnának 
átadott pénzeszközt az Önkormányzattól, akkor akár hajlandóak terembérleti díjat is fizetni a 
tornacsarnok használatáért, mivel szerintük így maradna pénzük a versenyekre is. 
 
Horváth Mátyás képviselő megjegyezte, hogy 62 millió Ft az intézményi finanszírozás, így emellett az 
Önkormányzatnak minden egyes szakfeladathoz hozzá kell tennie bizonyos összeget. Idéntől már a 
Hagyományőrző Egyesület sem kap anyagi támogatást az Önkormányzattól. Sokallja a közel 2 millió 
Ft-os kiadást a KSE szakfeladaton, melyből 800 eFt a gázszámla. Véleménye szerint a magas 
gázszámla és egyéb rezsi számla a KSE tagok felelőssége is, ugyanis nem lehet elvárni, hogy a 
pályagondnok minden egyes meccs után leellenőrizze, hogy lekapcsolták-e maguk után a villanyt, 
vagy visszavették-e a termosztátot. Ennyit igazán megtehetnek a sportolók is. 
 
Tóth János KSE vezetőségi tag kijelentette, hogy általában 12 fok van az öltözőben, és csak akkor 
teszik fel a fűtést, amikor kezdenek edzeni. Hajlandóak lennének arra is, hogy ha kapnak 
Önkormányzati támogatást, akkor ők kifizetik a rezsit belőle. 
 
Jusztin Péter KSE elnök szerint is nagyon sok a 800 eFt-os gázszámla.  
 
Garamszegi Géza polgármester megígérte, hogy utánanéz, hogy miből adódhatott ez a 800 eFt-os 
gázszámla. Lehetséges, hogy volt elmaradás a gázszámla fizetésben, ezért került lekönyvelésre a 2012. 
évi számlákhoz ez az összeg. Összehasonlította a gázszámlát, mely 2010. évben 176 eFt volt, 2012. 
évben pedig 680 eFt volt, de mindenképpen utána fog járni, hogy miből adódott ez a nagy különbség.  
Tájékoztatásként elmondta, hogy a villanyszámla 2010. évben 69 eFt, 2011. évben 88 eFt, míg 2012. 
évben 217 eFt volt. A vízszámla nem túl magas 50 eFt/év, mivel a patak vizével öntözik a pályát, így 
itt csak a szivattyú energiaköltsége jelentkezik kiadásként illetve az öltözők vízhasználata.  
 
Csonka Ferencné képviselő véleménye szerint mindenképpen a sportolóknak kell odafigyelniük a 
rezsire, ugyanis többször tapasztalta már, hogy szakadó esőben is működik a pályavilágítás. Nem 
hiszi, hogy szakadó esőben is edzenek a focisták a pályán! 
 
Tóth János KSE vezetőségi tag közölte, hogy nagyon lelkes a csapat ezért valóban szoktak focizni 
esőben is. Mivel energiatakarékos izzók vannak a lámpákban, ezért ha elkezdenek öltözni, már 
felkapcsolják a világítást, mivel be kell melegednie az izzóknak. Ha lejönnek a pályáról azonnal le 
szokták kapcsolni a lámpákat. Ezen kívül odafigyelnek a fűtésre is, nem érti, hogy miért ilyen magas a 
gázszámla. Az elmúlt évekhez képest 3 x –ra nőtt a rezsi költség a sportpályán, és ez mégsem tűnt fel 
senkinek. Nem jártak utána, hogy ez a drasztikus emelkedés miből adódott és miért alakult így? Ennek 
fel kellett volna tűnnie. Szerinte 500 eFt-ból ki kellett volna jönnie a rezsinek a 2012. évben, de ők 
nem tudják ellenőrizni a kiadásokat, ugyanis nem ők fizetik a számlákat. 
 
Wildmann Erika képviselő megkérdezte, hogy 2 millió Ft-ból ki tudná-e gazdálkodni a KSE a rezsit a 
karbantartást és a működést? 
 
Garamszegi Géza polgármester javasolta, hogy a három évből számítsanak átalányt és azt vegyék 
alapul rezsiként. Megígérte, hogy utána fog járni, hogy miből adódott ez a magas kiadás a 2012. 
évben. A gázszámla valóban magas, holott nagyon modern kazán van az öltözőben. 
 
Tóth János KSE vezetőségi tag szerint ha 1,6 millió Ft-ot havi lebontásba megkapna a KSE akkor 
biztosan nem lenne ki nem fizetett számlájuk. Ezzel az Önkormányzat is le lenne fedve. A környező 
települések egyesületei is hasonló összegből gazdálkodnak, de a rezsi összege így is túl magas. A 
játékosok szabadidejükben is próbálnak segíteni a faluban, részt vettek a tavalyi évben a 
szemétszüreten is. Ezen kívül próbálnak cégektől is segítséget kérni, kisebb-nagyobb sikerekkel. 
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Garamszegi Géza polgármester megerősítette az előzőekben elmondottakat és hozzátette, hogy a 
tavalyi évben pl. 200.000,-Ft értékben gyeptéglázást végeztek a játékosok a sportpályán. 
 
Wildmann Erika képviselő javasolta, hogy az öltöző villanyóra, gázóra és vízóra állását írják le és 
ellenőrizzék le, hogy egy hónap alatt mennyi a fogyasztás. Így talán jobban kiszámítható a tényleges 
felhasználás.  
 
Csonka Ferencné képviselő kijelentette, hogy 2012. évben 1,7 millió Ft támogatást kapott a KSE, bár 
átadott pénzeszközt nem kaptak. 
 
Jusztin Péter KSE elnök képtelennek tartotta, hogy 2 millió Ft lett volna a rezsi 2012. évben. Szerinte 
500 eFt-ból ki kell jönnie a rezsinek. 
 
Garamszegi Géza polgármester megkérdezte, hogy ha 2 millió Ft-ot kapna a KSE akkor abból ki 
tudnák-e hozni a rezsit, működést és a karbantartást? 
 
Jusztin Péter KSE elnök szerint így legalább rá lennének kényszerítve arra, hogy kijöjjenek a 
támogatási összegből. 
 
Csonka Ferencné képviselő megjegyezte, hogy a költségvetés tervezésekor mindig az előző évi 
kiadásokat veszik figyelembe.  
 
A Képviselő-testület a KSE felvetését, mely szerint kapják meg az éves támogatást és abból fizetnék a 
rezsit, a karbantartást és a működést elviekben támogatta, de felkérték a polgármestert, hogy járjon 
utána, hogy miből adódott a 2012. évi 2 millió Ft-os rezsi kiadás. 
 
Garamszegi Géza polgármester mivel több hozzászólás és napirendi pont nem volt mindenki 
megjelenését megköszönte és az ülést bezárta. 
 
 

Kme. 
 

 
 
 
 Garamszegi Géza       Matyó Anikó  
   polgármester                   aljegyző 
 
 

Horváth Mátyás 
aljegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


